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Obec Stražisko 

Zastupitelstvo obce Stražisko 

Zápis č. 3/2023 ze zasedání Zastupitelstva obce Stražisko, konaného dne 15. 3. 2023, od 18.00 hod. 

Program: 

1. Zahájení  

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3. Schválení programu 

4. Kontrola usnesení 

5. Schválení střednědobého výhledu na období 2025-2026 

6. Schválení nájemní smlouvy Lesy ČR - cyklostezka 

7. Záměr OSMA  

8. Žádost o finanční dar Město Kostelec na Hané – Domov pro seniory Kostelec na Hané 

9. Záměr nákupu mulčovače 

10. Výroční zpráva za rok 2022 o činnosti obce v oblasti poskytování informací 

11. Informace o probíhajících dotačních programech 

12. Různé 

13. Diskuse 

14. Usnesení 

15. Závěr 

 

1) Zahájení zasedání zastupitelstva 

Před zahájením zasedání ZO Stražisko starostka informovala přítomné, že VZ ZO Stražisko bude nahráváno a tento 

audiozáznam bude uložen na flashdisku na OÚ, kde je možné si jej po domluvě přehrát.  

Zasedání Zastupitelstva obce Stražisko (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.00 hod. starostkou obce pí. 

Kateřinou Singrovou (dále jako „předsedající“). 

Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla 

na úřední desce Obecního úřadu Stražisko zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 7.3.2023 

do 16.3.2023. Současně byla zveřejněna elektronicky na stránkách obce. 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatovala, že přítomno je 9 členů 

zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 

zákona o obcích). 

2) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu p. Jiřího Vařeku a p. Pavla Popelku ml. a zapisovatelkou zápisu pí. Věru 

Hladkou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se 

přítomným občanům. 

Návrh usnesení č. 1: 

Zastupitelstvo obce Stražisko určuje ověřovateli zápisu p. Jiřího Vařeku a p. Pavla Popelku ml. a zapisovatelkou pí. 

Věru Hladkou. 

Výsledek hlasování: Pro: 9   Proti: 0   Zdrželi se: 0 
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Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

3) Schválení programu 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Paní Mgr. 

Dvořáková požádala o doplnění bodu do programu mezi různé a diskuze – námitka proti zápisu z VZ dne 19.12.2022 a 

zpráva o hospodaření. Po dotazu starostky, zda je o zprávu o přezkoumání hospodaření obce z kraje, bylo sděleno, že 

nikoliv, bude to  zpráva paní Mgr. Dvořákové o hospodaření obce. Předsedající dala o programu hlasovat. 

Návrh usnesení č. 2: 

Zastupitelstvo obce Stražisko schvaluje program zasedání dle vyvěšení s doplněním bodu dle  požadavku pí. Mgr.  

Dvořákové. 

Výsledek hlasování: Pro: 5      Proti: 0   Zdrželi se: 4 – Mgr.  Dvořáková, p. Skácel, 

p. Vařeka, p. Pospíšil 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

4) Kontrola usnesení z min. zasedání  

Starostka obce informovala, že úkol týkající se směny pozemků mezi obcí Stražisko a Mgr. Michkem je potřeba dořešit, 

není stále jasné, zda směna proběhla v souladu se zákonem, tedy, zda ZO bylo usnášeníschopné. Úkol trvá. 

5) Schválení střednědobého výhledu na období 2025-2026 

Z.O. Stražisko schvaluje střednědobý výhled na období 2025-2026. Návrh byl vyvěšen 15 dní před projednáváním na 

úřední venkovní i elektronickou desku, zároveň byl rozeslán zastupitelům. Paní Mgr. Dvořáková podoktla, že na 

elektronické desce příloha včera odpoledne nešla otevřít.  Starostka k tomu sdělila, že měla před konáním VZ ZO také 

problém přílohu otevřít, když si ji chtěla vytisknout, až na několikátý pokus se jí to podařilo. Zřejmě došlo k technickému 

problému, jinak byl návrh vyvěšen v pořádku a byl soulad mezi venkovní úřední deskou a elektronickou úřední deskou. 

Návrh usnesení č. 3: 

Zastupitelstvo obce Stražisko schvaluje střednědobý výhled na období 2025-2026.   

Výsledek hlasování:                           Pro: 9     Proti: 0       Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

6) Schválení nájemní smlouvy s Lesy ČR - cyklostezka 

Starostka obce informovala o tom, že je potřeba uzavřít smlouvu mezí obcí Stražisko a  Lesy ČR, týkající se cyklostezky. 

O dotaci bude žádat město Konice, dalšími účastníky jsou obec Ptení a Zdětín, kteří však dle nových podmínek 

ministerstva musí žádat o dotaci zvlášť. Naše obec bude hradit  část nákladů, neboť přes naši obec povede rovněž část 

cyklostezky. Smlouvy budou následovat ještě další, ale nyní je potřeba schválit smlouvu s Lesy ČR.  

Návrh usnesení č. 4: 

Zastupitelstvo obce Stražisko schvaluje nájemní smlouvu mezi obcí Stražisko a  Lesy ČR.   

Výsledek hlasování:                           Pro: 8     Proti: 0       Zdrželi se: 1 pí. Mgr. Dvořáková 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 
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7) Schválení vyvěšení záměru pronájmu Osma 

Starostka obce oznámila, že pan Boris Kováč – nájemce Osmy, oznámil ukončení činnosti ke dni 31.1.2023. Navrhuje 

vyvěsit záměr pronájmu hospody Osma v dosavadní výši 500,- Kč nájem měsíčně, plus 2.500,- Kč zálohy na energie/ 

měsíčně. 

Návrh usnesení č. 5: 

Zastupitelstvo obce Stražisko schvaluje vyvěšení záměru pronájmu hospody Osma v dosavadní výši 500,- Kč nájem 

měsíčně, plus 2.500,- Kč zálohy na energie/ měsíčně. 

Výsledek hlasování: Pro: 9   Proti: 0   Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

8) Finanční dar pro Domov seniorů Kostelec na Hané 

Starostka obce informovala o žádosti Domova pro seniory Kostelec na Hané o finanční dar ve výši 10.000,- Kč. V 

Domově pro seniory máme jednu občanku a již v dřívějších letech minulé ZO schválilo příspěvek ve výši 5.000,- Kč na 

občana. Starostka tedy navrhuje finanční dar ve výši 5 tisíc Kč. 

Návrh usnesení č. 6: 

Zastupitelstvo obce Stražisko schvaluje finanční dar ve výši 5 tisíc Kč pro Domov pro seniory v Kostelci na Hané. 

Výsledek hlasování: Pro: 9   Proti: 0   Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

9) Schválení vyvěšení záměru koupě mulčovače 

Starostka obce navrhuje vyvěšení záměru o koupě nového mulčovače. Mulčovač, kterým obec dříve disponovala, byl 

zapůjčen od pana Michka, po skončení mandátu bývalé paní starostky Mgr. Dvořákové byl tenhle mulčovač vrácen. 

Paní starostka požádala pana Pavla Popelku ml. o bližší informace. Paní Dvořáková namítla, že máme ještě jeden 

půjčený, jestli by se nešlo domluvit s majitelem o odkupu, na to jí bylo odpovězeno Pavlem Popelkou ml., že mulčovač, 

který chceme kupovat, je parametry úplně jiný než ten, který máme půjčený. Majitele jsme se snažili kontaktovat, ale 

neúspěšně.  

Návrh usnesení č. 7: 

Zastupitelstvo obce Stražisko schvaluje vyvěšení záměru na nákup mulčovače. 

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0   Zdrželi se: 1 pí. Mgr. Dvořáková 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

10) Výroční zpráva za rok 2022 o činnosti obce v oblasti poskytování informací 

Starostka obce informovala o tom, že byla vyvěšena výroční zpráva o poskytování informací dle zák.106/1999 Sb., za 

rok 2022 byly podány 2 žádosti o poskytnutí informací dle zák.č. 106/199 Sb.  

Starostka informovala, že je dále potřeba schválení smlouvy o spolupráci na vybudování cyklostezky, a to mezi 

Statutárním městem Prostějov, obcí Stražisko a obcí Ptení. 

Návrh usnesení č. 8: 
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Zastupitelstvo obce Stražisko schvaluje smlouvu o vzájemné spolupráci a realizaci projektu “Cyklistické komunikace 

Romže” mezi Statutárním městem Prostějov, obcí Stražisko a obcí Ptení.  

Výsledek hlasování: Pro: 9   Proti: 0   Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

Starostka obce dává na vědomí zastupitelstvu obce, že bylo uzavřené rozpočtové opatření č.1/2023. 

Dále informovala, že v říjnu minulého roku proběhlo na obecním úřadě dílčí přezkoumání hospodaření obce. Byl zjištěn 

nedostatek, že nebylo zastupitelstvem obce schváleno uzavření veřejnoprávních smluv s TJ Sokol Stražisko a dále bylo 

upozorněno, že žádosti o dotaci neobsahovaly veškeré náležitosti, a že kontrolní a finanční výbory nevykazují činnost. 

Starostka obce navrhuje opatření – dodatečně schválit uzavření veřejnoprávních smluv a dále pověřuje kontrolní výbor 

o provedení kontroly uzavřených smluv za poslední dva roky dosud dle § 85 zákona o obcích, tedy těch, u nichž je 

potřeba schválení ZO, zda jsou tedy všechny schváleny ZO. Kontrolu provést a předat  zápis z kontroly do termínu dne 

30.4.2023. 

Návrh usnesení č. 9: 

Zastupitelstvo obce Stražisko schvaluje opatření k nápravě chyb a nedostatků, vyplývajících z provedeného dílčího 

přezkoumání hospodaření obce, spočívající v dodatečném  schválení uzavření veřejnoprávních smluv s TJ Sokol 

Stražisko a pověřuje KV kontrolou uzavřených smluv dle § 85 zákona o obcích za poslední dva roky dosud s termínem 

provedení kontroly a předání zápisu z kontroly do 30.4.2023. 

Výsledek hlasování: Pro: 9   Proti: 0   Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

A dále starostka navrhuje, aby ZO dodatečně schválilo uzavření veřejnoprávních smluv s TJ Sokol Stražisko, a to ze 

dne 20.5.2022 na částku 120.000,- Kč a ze dne20.7.2022 na částku 180.000,- Kč.  

Návrh usnesení č.  10: 

Zastupitelstvo obce Stražisko dodatečně schvaluje uzavření veřejnoprávních smluv s TJ Sokol Stražisko, a to ze dne 

20.5.2022  ve výši 120.000,- Kč a ze dne 20.7.2022 ve výši 180.000,- Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 9   Proti: 0   Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno. 

Starostka obce sdělila, že předseda FV předal plán kontrol FV a žádá o jeho schválení ZO. Starostka přečetla plán 

kontrol finančního výboru : 

- březen-duben 2023 kontrola hospodaření obce od roku 2019-2022 

- duben-červen 2023 kontrola hospodaření s majetkem a finančními prostředky obce listopad 2022 – červen 2023 

 - červenec-září 2023 kontrola hospodaření s majetkem obce – provoz koupaliště a navazující aktivity 

 - říjen-prosinec 2023 závěrečná kontrola - hospodaření s majetkem obce 7-12/2023 

 

Návrh usnesení č.  11: 
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Zastupitelstvo obce Stražisko schvaluje plán kontrol finančního výboru a pověřuje FV k provedení kontrol dle 

schváleného plánu. 

Výsledek hlasování: Pro: 9   Proti: 0   Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 11 bylo schváleno. 

11) Informování o probíhajících dotačních titulech 

Starostka obce informovala o možnosti rozšíření projektu Re-use – vydláždění celé plochy Re-use, se kterým 

v původním projektu nebylo počítáno, navýšení projektu cca o 450 tis, je to v řešení. Celá plocha by se sjednotila, neboť 

tak, jak je navrženo v projektu, by nebylo zcela vyhovující, ale obec by to musela zaplatit z vlastních prostředků. Učiněn 

dotaz na Mgr. Dvořákovou, proč s tím takto nebylo počítáno v projektu v rámci dotace, odpověď zněla, že za to může 

projektant.  

Projektová dokumentace na opravu rybníka v rámci dotace Hospodaření s dešťovou vodou ještě není dopracována. 

Starostka obce informovala, že z titulu své funkce zrušila výběrové řízení na dodavatele  ČOV, k čemu by došlo ze strany 

ÚOHS (Úřad pro hospodářskou soutěž) a pověřila firmu PROVOD k provedení nového výběrového řízení, poskytuje 

potřebnou součinnost při těchto úkonech.  

Měla by být nová výzva a v červnu by měly být známy podmínky nové dotační výzvy, do konce srpna 2023 by měl být 

zahájen příjem žádostí, ukončen k 30.9.2023. Míra podpory 70%, alokace dotace 2 mld Kč. Do té doby již bude muset 

být pravděpodobně podepsána smlouva s novým dodavatelem, ale konkrétní  podmínky budou upřesněny. 

Další dotace vybíhají, sledují se podmínky a možnosti, čeká nás stavba kanalizace a bylo by vhodné, aby byl sestaven  

strategický plán. Podle něho by se vědělo, co je prioritou apod.  

12) Různé 

Dále byli přítomní seznámeni  s probíhajícími komplexními pozemkovými úpravami. V březnu byl kontrolní den, kde 

byla starostka seznámena, že na jaře zahájí geodeti práce a v září bude schůzka s projektanty, občané, majitelé 

dotčených pozemků,  budou informováni. Na úřední desku obce bylo vyvěšeno pověření ke vstupu a vjezdu na tyto 

pozemky. 

Pan Tomáš Krejčí z Malen podal dnešního dne těsně před VZ ZO žádost o odkup cesty u jeho pozemku. ZO se shodlo 

na tom, že obec  nemá zájem prodávat obecní pozemky, na nichž jsou přístupové cesty apod., navíc zde mají přístup i 

občané z vedlejšího domu a z tohoto důvodu nesouhlasí s prodejem pozemku dle žádosti p. Krejčího.  

Návrh usnesení č.  12: 

Zastupitelstvo obce Stražisko schvaluje prodej pozemku p.č. 256, k.ú. Maleny, o výměře 155 m2 - žádost o odkup p. 

Krejčí.  

Výsledek hlasování: Pro: 0   Proti: 9   Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 12 nebylo schváleno. 

Dále byla projednávána žádost občanů z Luk o opravu silnice. Martin Doseděl a pan Jiří Blatner byli osobně na OÚ, kde 

byla jejich žádost ústně řešena starostkou obce. O tomto má také vyhotovený záznam. Starostka obce zná tuto 

problematiku, která trvá od roku 2015 a pokoušela se najít řešení. Na prohlídku místa se tedy po dohodě s Martinem 

Dosedělem dostavil místostarosta obce, Pavel Popelka ml. a Pavel Popelka st. Cesta je v období dešťů rozbahněná, 

tekoucí voda se dostává na pozemky občanů a hrozí poškození jejich majetku. V období sucha je zase prašná. Návrhy 
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řešení dle žádosti jsou pro obec v současné situaci, kdy ji čeká velká investiční akce – kanalizace, finančně nereálné. 

Navíc podle zjištění starostky obce na dopravním odboru v Konici by musel být zpracován projekt, proběhnout řízení 

s všemi dotčenými účastníky, budou muset počkat, silnice se budou řešit po zhotovení ČOV.  Do té doby se bude hledat 

nějaké nenáročné, levné řešení. 

 

13) Připomínky k minulému zápisu ze zasedání a zpráva o hospodaření přednesená předsedkyní kontrolního výboru 

Mgr. Dvořákovou 

- navýšení ceny centra Re-us není možné, cena byla vysoutěžená, mohla by se ohradit druhá firma, která nebyla 

vybrána 

- měl by se sepsat dodatek smlouvy s agenturou, jestli se rozhodne o rozšíření projektu – k tomu dodala starostka 

obce, že to právě zjišťovala, že by musel být dodatek, to už má zjištěné 

- dotaz na hospodaření koupaliště za rok 2022 – bylo odpovězeno, že se bude se projednávat na zasedání, na němž se 

bude schvalovat účetní závěrka 

- do 28.2. mělo být posláno hlášení ISPOP – na to paní starostka odpověděla, že hlášení bylo odesláno 

- dotaz na porovnání nákladů za likvidaci odpadů za minulé roky, bude předložen na dalším zasedání 

- proč nebylo odpovězeno na žádost Mgr. Dvořákové dle zákona č. 106/1999 Sb., který podávala datovou zprávou na 

obecní úřad, starostka odpověděla, že z titulu funkce předsedkyně kontrolního výboru a člena zastupitelstva obce se 

mohla zeptat osobně, nikdo jí nebrání v tom, aby se přišla kdykoliv podívat a zeptat na potřebné informace. Nicméně 

byla Mgr. Dvořákové den před VZ ZO poskytnuta informace dle zák.č. 106/1999 Sb., odpověď bude vyvěšena do 15 

dnů na úřední desku. Bylo jí rovněž sděleno, že může klidně podat stížnost na krajský úřad, jak napsala v dokumentu o 

neposkytnutí informace. Mgr. Dvořákovou zajímalo, jestli odpověď byla poslána přes spisovou službu obce a odpověď 

je řádně zaevidována, paní starostka odpověď zaslala z domu datovou zprávou, do spisové evidence bude zaevidována 

- dále proč nebylo odpovězeno na její další žádost zaslání kopie ověřeného zápisu z minulého zasedání a proč nebyl 

vyvěšen dříve (vyvěšen dne 28.2.2023), paní starostka odpověděla, že vyvěšen nebyl dříve  z důvodu citlivých 

informací, nyní je zápis již vyvěšen a na ověření ověřovatelů zápisu se může podívat osobně přímo v kanceláři OÚ, tato 

její žádost navíc nebyla podle zákona č. 106/1999 Sb. Také Mgr. Dvořáková  zdůraznila, že zápis nebyl vyhotoven v 

zákonné lhůtě do 10 dnů (vyhotoven 3.1.2023), čehož si je starostka obce vědoma a stalo se tak výjimečně s ohledem 

na to, že byly Vánoce a osoba, která zápis provádí, měla dovolenou, na což občany upozornila i na webových stránkách 

obce. Je si vědoma toho, že v zákoně tato výjimka není.  

- další dotaz byl, o jaké dotace bylo žádáno (žádost o dotaci pro JSDH byla podána na vybavení - na Olomoucký kraj), 

když Olomoucký kraj bylo možné žádat do 6.2. např. o dotaci na podporu projektové dokumentace – není možné, 

nemáme ukončené výběrové řízení na dodavatele ČOV, dotace na kompostéry, na myčku na kelímky, na to starostka 

odpověděla, že mohla přijít, zeptat se a spolupracovat a navíc tyto dotace, o nichž bylo hovořeno,  nejsou pro obec 

aktuálně vhodné 

- - ohledně záměrů – dle Mgr. Dvořákové nemusí být schvalovány 

- námitky k zápisu – nahrávání schůze – bylo odsouhlaseno, že záznam bude zveřejněn na stránkách obce, 

zastupitelstvo porušuje své  usnesení, nezveřejňuje, což bylo sděleno na minulém VZ ZO, že se nebude zveřejňovat, 

pouze audiozáznam bude uložen na OÚ k přehrátí, ale mělo se revokovat usnesení z VZ ZO, na němž toto nahrávání 

bylo schváleno 
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- k prodeji pozemků od pana Michka – to, že schválení směny nebylo prý podle zákona, není pravdou, bylo to v období 

covidu, ministerstvo vnitra vydalo v té době stanovisko, že je možné schvalování on-line, navíc směna proběhla 

kontrolou KÚ, katastrem, bankou atd.. 

- zkontrolovat vyvěšení schváleného rozpočtu, datumy nesouhlasí 

-chybí schválení OZV – k tomu se vyjádřila starostka, že vyhláška není účinná, bude až od ledna příštího roku, pokud 

není totiž vrácená z kontroly ministerstvem do konce roku, může platit až od dalšího roku, dále bývalá starostka 

upozornila, že vyhláška mohla mít stanovenou předčasnou účinnost, kdo tedy uhradí škodu na výběru poplatků. 

Starostka obce k tomu sdělila, že všechny informace měla zjištěné z dozoru MV před, i po schválení vyhlášky. A obci 

žádná škoda nevznikla. Dále Mgr. Dvořáková sdělila, že v zápise není schválena vyhláška, ale jen navýšení poplatků. 

- dále vystoupil Mgr. Michek – prezentoval se jako zastupitel města Konice, který se přišel podívat na jednání 

zastupitelstva jiné obce. Hovořil o tom, že nájemní smlouva na pronájem bistra na koupališti byla s Agropodnik Lesy 

Přemyslovice, společnost měla smlouvu se společností Repena a ti dále přes agenturu řešili brigádníky z Ukrajiny. 

Nájem bistra byl  v listopadu 2022 uhrazen a Mgr. Michek všechny přítomné ujistil, že po kontrole paní Formánkovou   

bude uhrazen i nedoplatek na energiích, kdy byla doúčtována el. energie za dobu, kdy zůstaly na koupališti zapnuté 

mrazáky s jejich zbožím.  

- dále  bylo znovu hovořeno o žádosti dle zák.č. 106/1999 Sb. Ze dne 17.2. ohledně kácení stromů mezi potokem a 

dráhou na konci Malen, odpověď měla být vyvěšena do 15 dnů na úřední desce, starostka odpověděla, že obec dostala 

žádost od Správy železnic o odstranění rizikových stromů. Po prohlídce s Ing. Porubou jako správcem toku bylo 

označeno více suchých, nebezpečných stromů, pokácené stromy byly na pozemku obce, kácení se ujal místostarosta 

pan Busolín s pomocníky. Vytěžené dřevo zaevidoval a označil, jsou na málo přístupném místě, zastupitelé budou nyní 

jednat jaké množství a v jaké hodnotě budou darovány TJ Sokol Stražisko, dřevo stále zůstává na pozemku sousedícím 

s obecním pozemkem, s čímž majitel pozemku souhlasil. Dále Mgr. Dvořáková poukázala na to, že má doma lesního 

inženýra a podle něj podléhá toto kácení povolení odboru životního prostředí, mělo být 15 dnů vyvěšeno na úřední 

desce, předběžně ohodnotil vytěžené dřevo – cca 60 m3  s hodnotou 180.000,- Kč. Mimo jiné se podle paní Mgr. 

Dvořákové část vytěženého dřeva již ztratila – na otázku, kde se podle ní dřevo ztratilo, neodpověděla. Na tohle nařčení 

reagoval místostarosta pan Busolín se slovy, že se nic neztratilo a všechno dřevo, jak zde je již zmíněno, zaevidoval a 

zůstává na svém místě.  Dále paní Mgr. Dvořáková poukázala na to, že drobné větve a stromy s malým průměrem jsou 

již složené u sokolovny. Bylo jim sděleno, že dřevo se stále nachází na pozemku, jak bylo uvedeno výše a kromě toho, 

co je u sokolovny, s ním nebylo nijak manipulováno.  

14) Diskuse 

- Paní Pajchlová se vyjádřila, že bývalá starostka nestrávila, že není starostka a měla by se jít léčit. 

- Petra Rehovičová  se vyjádřila již během VZ ZO, že je ráda, že nevzala nabídku Mgr. Dvořákové jít s ní do voleb a byla 

pouze ve volební komisi, protože Mgr. Dvořáková jí tvrdila, že jí jde o blaho obce,  dle toho, co nyní předvádí, to 

rozhodně není pravda, naopak se snaží uškodit a  je ráda, že prozřela. A  odešla středem. 

- Mgr. Dvořáková ještě napadla zápis ze zasedání, kdy se schvaloval KV, že nemá schválené členy kontrolního výboru, 

proto nemůže pracovat. Opakovaně jí bylo sděleno všemi zastupiteli, že vše je schváleno, a že by měla začít pracovat 

a pomáhat a ne obci jen škodit!  

 - během zasedání byla mezi přítomné poslána pozvánka na divadlo - pohádku pro všechny věkové kategorie, která se 

koná v sobotu dne 25.3.2023 v místní sokolovně a pořádá tuto akci OÚ ve spolupráci s TJ Sokol Stražisko.  

15) Usnesení-viz. zvl. list 

16) Závěr 
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Paní starostka poděkovala všem přítomným za účast a zasedání v 19.33 hod. ukončila.  

                                                                                           Kateřina Singrová, starostka obce 

Zapsala: Věra Hladká 

Ověřovatelé zápisu: p. Jiří Vařeka 

                       p. Pavel Popelka ml. 

Ve Stražisku dne 21.3.2023 

       


